
Geachte aanwezigen.

Naar aanleiding van agendapunt 8.4 met betrekking tot de reactie van het CDA inzake de 
speelkooi aan de van Nassaustraat in Wateringen, wil ik graag het volgende onder uw 
aandacht brengen.

Allereerst had ik gehoopt hier niet te hoeven staan.
De omwonenden van de speelkooi hebben namelijk al tweemaal een schrijven van de 
gemeente ontvangen met een conceptplan en toezegging om de kooi te verkleinen. Dit was in 
de eerste keer in mei 2018 en onlangs in juli 2019. Er is zelfs in oktober 2018 een 
vergunningsaanvraag gepubliceerd in de huis aan huis bladen.

Er wordt door het CDA steeds ter discussie gesteld hoe dit conceptplan tot stand is gekomen, 
maar hierin zijn zeker de bewoners uit de buurt betrokken. Er is in 2017 een enquête verspreid 
onder 120 gezinnen in de wijk, waarbij de respons 30 bedroeg. Dit komt neer op 25Vo.
Indien zoals het CDA voorstaat de enquête verspreid zou worden in een omtrek van 1 km zal 
dat de respons niet verhogen maar eerder verlagen. Wel zal de mate van ervaren overlast 
afhemen, immers hoe verder men van de speelkooi af woont, hoe minder overlast men 
ervaart.
In de enquête is expliciet gevraagd of men wilde participeren in de klankbordgroep.
Van de 30 bovengenoemde respondenten hebben 10 deelnemers (3307o) zich aangemeld voor 
de klankbordgroep. Door zich aan te melden had iedereen kans om invloed uit te oefenen op 
het ontwerp.
De deelnemers van de klankbordgroep hebben in de zomer en najaar van 2017 onder leiding 
van de betrokken ambtenaren van de afdeling gebiedsbeheer en samen met een medewerkster 
van Vitis Welzijn, een plan van eisen voor de kooi opgesteld. Ik noem Vitis Welzijn met 
name, omdat in gemeentelijke vergaderingen hierover meermalen is gezegd dat zij hierbij niet 
betrokken waren. In de klankbordgroep is uitvoerig met elkaar gediscussieerd over hoe de 
kooi vormgegeven zou moeten worden en voor welke doelgroepen deze bestemd zou moeten 
zijn, wat uiteindelijk heeft geleid tot het ontwerp waar alle leden van de klankbordgroep mee 
instemden en enthousiast over zijn.

Op 14 november 2018 tijdens een schouw van het College van B en W in Wateringen en op 
20 februari 2019 tijdens een bezoek van wethouder Snijders en leden van de Raadscommissie 
Ruimte was ook iedereen het erover eens dat de woningen feitelijk te dicht op de speelkooi 
zijn gebouwd. Hieruit valt af te leiden dat de speelkooi niet meer passend is in de beschikbare 
ruimte.

Waar in den landen steeds meer van dit soort veldjes gesloten worden i.v.m. overlast, zou men 
hier het bestaande veldje willen opwaarderen met kunstgras en doeltjes.
In de huidige staat en in deze omvang levert dit al regelmatig overlast op, hetgeen indien er 
kunstgras en doeltjes geplaatst worden, alleen nog meer zal worden. In gesprekken met de 
wijkagent en met een medewerker van Vitis Welzijn die de situatie kennen, is dit expliciet 
benoemd.
De kooi wordt regelmatig gebruikt door grote groepen oudere jongeren, die met auto's en 
brommers komen en tot s avonds laat lawaai en overlast veroorzaken. Daarnaast wordt door 
deze groepen de jongere jeugd uit het veldje gedreven. De van Pruisenstraat is een straat met 
een aanzienlijk aantal jonge kinderen die ook graag een balletje trappen.



Gezien de overlast zijn er in 2018 en 2019 dan ook verschillende meldingen gedaan door 
buurtbewoners bij het meldpunt Leefomgeving en is de politie ook meermalen daar geweest 
om de jongeren aan te spreken.
Ook Vitis Welzijn is betrokken geweest, maar dit had allemaal geen effect.

Hoewel nu lijkt alsof het uitsluitend een probleem is van de nieuwe bewoners van de Van 
Pruisenstraat, wil ik dat bestrijden, aangezien in 2016 ook door diverse bewoners van de Van 
Nassaustraat en de Noordweg getekend is toen ik overlast inventariseerde in de omgeving. 
Deze handtekeningen zijn in 2016 al overhandigd aan de betrokken 2 ambtenaren van de 
gemeente, die toen ook al vaststelden dat de kooi in een dusdanig slechte staat verkeerde, dat 
hij aan vervanging toe is.
Het uitsluitend uitrollen van kunstgras en doeltjes zoals nu wordt geopperd zou dan ook geen 
optie zijn.
Wateringen beschikt over meerdere voetbalveldjes zoals in het Hofpark en achter de Molen, 
die minder in de bebouwing ingeklemd zijn, waardoor er minder overlast ervaren zou kunnen 
worden en die, gezien het feit dat men met fietsen, auto's en brommers komt, ook goed voor 
de oudere jeugd bereikbaar zou moeten zijn.

Geachte aanwezigen,
ik hoop u hiermee duidelijk gemaakt te hebben dat er een deugdelijk participatietraject is 
doorlopen om tot het huidige plan te komen, waarin iedereen uit de buurt de gelegenheid heeft 
gehad om mee te praten.
Het geenszins de bedoeling is om tweespalt te zaaien in de wijk, te meer ook omdat er in de 
van Nassaustraat en Noordweg ook al eerder aangegeven is dat er overlast wordt ervaren. 
Tenslotte kan een kleinere kooi ook worden gebruikt voor allerlei zaken die nu worden 
genoemd door het CDA in de media, zoals het wekelijks anderhalf uur bewegen van een 
groepje ouderen maar zal met name de grotere overlastgevenden groepen weren ten gunste 
van de jongere jeugd uit de directe omgeving.

Ik dank u voor uw aandacht en spreek de hoop uit dat, mede namens ruim 60 omwonenden 
waarvan ik hier de handtekeningen heb voor wethouder Snijders, het plan voortvloeiend uit 
het participatietraject nu definitief gemaakt kan worden en snel tot uitvoer wordt gebracht.

Dank u wel.


